

- 8 Datum för nästa möte En doodle sänds ut efter årsmötet med förslag på datum för nästa styrelsemöte.
- 9 Övriga ärenden  
Thomas Larue rapporterar via mail att minst 6 st. uppsatser har kommit in (det är ännu oklart hur många som är från statsvetenskapliga institutioner) till riksdagens uppsatstävling. Enstaka prefekter och professorer har hört av sig till Thomas och beklagat att de inte hade några bidrag att lämna och betonade att riksdagens och Riksdagsförvaltningens tävlingsinitiativ är mycket uppskattat och att de har diskuterat hur de kunde öka studenternas intresse för central statsrätt inför nästa års tävling.  
  
Mats Melin ställer via mail frågan om Svenska intresseföreningen för valobservatörer (SiV) kan nyttja Swepsa som kanal för att sprida information om en utvecklingskonferens i Stockholm fredagen den 22 januari 2021, och om styrelsen har några förslag på kunniga talare och paneldeltagare. Styrelsen besvarade första frågan jakande och lämnade ett förslag på en möjlig föreläsare eller paneldeltagare.
- 10 Mötets avslutande Ordföranden avslutade mötet.

*Magnus Erlandsson*

Magnus Erlandsson  
Mötessekreterare

*Patrik Hall*

Patrik Hall  
Mötesordförande

*Anna Michalski*

Anna Michalski  
Justeringsperson